



基督旌旗411教会 2026年1月新年特会

(2026年1月2日至4日)

建造有灯台的教会



奥伦·莱夫·阿里牧师是耶路撒冷中心弥赛亚教会“荣耀君王耶路撒冷”的主任牧师，同时也是（位于亚实突的）“荣耀福音”教会及（位于佩塔提克瓦的）“大丰收”教会的领袖。他出生于信仰传统犹太教的家庭，曾患不治之症，却被主耶稣奇妙医治而信主，因此生命彻底改变。此后，他蒙召在耶路撒冷建立并牧养教会，亲身经历并见证了无数神迹与圣灵的奇妙工作。他事工的核心宣告是：耶稣是教会的基石、信仰的中心、盼望的源头。他与妻子埃拉育有三个孩子，全家都委身于教会事工。



董晓卿牧师出生于中国，“北京大学”历史学学士。赴美后经历神大能的工作，蒙神选召，获彼得魏格纳领袖学院“牧教学”硕士和博士学位。从2006年开始致力于世界各地的宣教和教导工作，在代祷、先知预言、属灵争战、医治、先知书等方面教导常带下圣灵同在、悔改和更新。2011年在纽约成立“基督旌旗411教会和事工”，培养和训练末世收割工人。2014年在圣灵带领下，又建立了德州休斯顿基督旌旗411教会，2019年成立欧洲团契，2022年成立北卡教会，2023年成立德国411教会，为当地在这时代的福音和守望工作预备，为迎接基督再来耕耘。



纽约基督旌旗411教会成立于2011年6月11日，董晓卿牧师回应神在2004年的托付：“现在斧子已经放在树根上，凡不结好果子的树，就砍下来，丢在火里。”（马太福音3:10）。神要在纽约建立一个教会，成为大卫的敬拜帐幕、守望争战的灯塔、医治和传福音的工厂、培训和差遣宣教士的基地，是一个预备自己成为圣洁新妇献给基督的教会。2014年8月，在圣灵带领下，又建立了德州休斯顿基督旌旗411教会，2019年成立欧洲团契，2022年成立北卡教会，2023年成立德国411教会，为当地在这时代的福音和守望工作预备，为迎接基督再来耕耘。

详情见网站：WWW.BCC411.COM

E-MAIL: 411@BCC411.COM

主办：基督旌旗411教会

BANNER OF CHRIST CHURCH 411 MINISTRY INTL.



Banner of Christ Church 411

January 2026 Conference

(Jan. 2nd, 2026 - Jan. 4th, 2026)

BUILD A CHURCH WITH MENORAH



Pastor Oren Lev Ari is the senior pastor of the central Messianic congregation "King of Glory Jerusalem" in Jerusalem and the leader of the "Gospel of Glory" and "Great Harvest" congregations in Ashdod and Petah Tikva. Born in a family of traditional Jewish faith, he once was diagnosed with an incurable illness but miraculously healed by Yeshua, leading him to faith and a complete life transformation. Thereafter, he was called to establish and shepherd churches in Jerusalem. He personally experienced numerous miracles and the wonderful work of the Holy Spirit. His ministry centers on the proclamation that Yeshua is the heart of the congregation, faith, and hope. He and his wife, Ella, have three children, and together as a family they are fully devoted to congregational ministry.



Rev. Ellen Dong, born in China, received the Bachelor's degree in History from Peking University. After coming to the United States, Rev. Dong experienced God's mighty works, and then was called and chosen by God. Rev. Dong received both Master and Doctor degrees in "Pastor and Ministry" from Peter Wagner Leadership Institute. Since 2006, Rev. Dong has been devoted in world-wide missionary work and teaching, bringing down the presence of the Holy Spirit, repentance and refreshing, through the teaching of intercession, prophet and prophecy, spiritual warfares, healing, the Prophets, etc. Rev. Dong founded New York BCC411 in 2011, to train the workers for the end-time harvest. By the guidance of the Holy Spirit, Rev. Dong established HBCC411 in 2014, EUBCC411 in 2019, NCBCC411 in 2022 and FBCC411 in 2023, to dedicated to local Gospel work and work hard for the second coming of Jesus Christ.



"Banner of Christ Church 411 Ministry International"(BCC411) was established on June, 11th of 2011, when Pastor Dong responded to God's calling back in the year of 2004: "The ax is already at the root of the trees, and every tree that does not produce good fruit will be cut down and thrown into the fire." (Matthew 3:10). It is God's heart to establish a church in New York, being a tabernacle of David, a lighthouse for the watchmen to battle, a factory of healing and preaching the gospel, a mission base to equip and train the missionaries, and a church who offers herself as a pure sacrifice to her King - Jesus Christ as a bride who prepares herself to become holy and blameless in the eyes of her bridegroom. By the guidance of the Holy Spirit, Houston Church (HBCC411) was established in August 2014, European Fellowship (EUBCC411) in 2019, North Carolina Church (NCBCC411) in 2022, and German church (FCBB411) in 2023, to dedicated to local Gospel work and work hard for the second coming of Jesus Christ.

BANNER OF CHRIST CHURCH 411 MINISTRY INTL.
WEBSITE : WWW.BCC411.COM
E-MAIL: 411@BCC411.COM



基督旌旗411教会

2026年1月新年特会

(2026年1月2日至4日)

建造有灯台的教会

时间	事项
1.2 周五	5:30pm 晚餐 7:30pm 聚会
1.3 周六	8:00am 晨祷 10:00am 聚会 12:30pm 午餐 2:30pm 聚会 6:00pm 晚餐 7:30pm 聚会
1.4 周日	8:00am 晨祷 10:00am 聚会 1:00pm 午餐

Jan. 2-4 Conference location:

纽约基督旌旗411教会

**143-26 41st Avenue, 2nd Floor,
Flushing, NY 11355**

特会报名费 (含4餐、住宿自行解决) :

13岁以上及成人: \$200/人

儿童5-12岁: \$160/人

4岁以下: 免费

注意事项与重要信息:

- 儿童看护安排:** 为方便家长专心参与聚会, 4岁及以上儿童将有专人照看。
- 双语翻译:** 本次特会全程提供中英立双语翻译。
- 现场报到:** 1月2日下午 3:00 起, 可在纽约基督旌旗411教会现场报到。
- 活动结束时间:** 特会将于1月4日午餐后结束, 大家自行离开。
- 规则与指引:**
 - 禁止携带或饮用酒精饮品。
 - 着装要求: 请勿穿着短裤或暴露衣物。
 - 配合安排: 请遵从活动工作人员的引导与安排。
- 住宿说明:** 外地参加者如需住宿, 请尽早联系报名同工。(主办方不提供住宿, 但将尽力协助协调。)

聚会报名请联系:

董诗美姐妹 Tel: 917 865 3889

Email: maisietong@yahoo.com

何云姐妹 Tel: 919 279 3379

Email: stellahe2016@gmail.com



Banner of Christ Church 411

January 2026 Conference

(Jan. 2nd, 2026 - Jan. 4th, 2026)

BUILD A CHURCH WITH MENORAH

Time	Agenda
Jan. 2 Fri.	5:30pm Dinner 7:30pm Conference
Jan. 3 Sat.	8:00am Morning prayer 10:00am Conference 12:30pm Lunch 2:30pm Conference 6:00pm Dinner 7:30pm Conference
Jan. 4 Sun.	8:00am Morning prayer 10:00am Conference 1:00pm Lunch

Jan. 2-4 Conference location:
Banner of Christ Church 411
143-26 41st Avenue, 2nd Floor,
Flushing, NY 11355

- Conference Registration Fee (including 4 meals, accommodation not included):**
- Ages 13 and up (including adults): \$200 per person**
- Children aged 5-12: \$160 per person**
- Children under 4: Free**

Notes & Important Information:

- Children aged 4 and above will be supervised so that parents can focus on the gathering.**
- The entire conference will be fully supported with both Chinese and English translation.**
- On-site registration will begin at 3:00 PM on January 2 at Banner of Christ 411 Church.**
- The conference will conclude after lunch on January 4, followed by individual departure.**

Rules & guidelines:

- No alcoholic beverages are allowed.**
- No shorts or revealing clothing.**
- Please follow coworkers' guidance.**
- If you need accommodations, please contact our coworkers as soon as possible. We don't provide accommodations; however, we will try our best to assist where possible.**

For conference registration, please contact:
Sister Simei Dong Tel: 917 865 3889
Email: maisietong@yahoo.com
Sister Yun He Tel: 919 279 3379
Email: stellahe2016@gmail.com